

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Noor Assets Management and Leasing Co. Date: 19-12-2024 12:13:23 PM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: شركة النور للتأجير وإدارة العقارات التاريخ: 19-12-2024 12:13:23 PM</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of Noor Assets Management and Leasing Co. was held on 10:00 On 19-12-2024 at TEAMS. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 96.2%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة شركة النور للتأجير وإدارة العقارات بتاريخ 19-12-2024 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في التميز وبنسبة حضور 96.2%.</p>
<p>Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>Subject: Other</p>	<p>الموضوع: آخر</p>
<p>Reducing the number of members of the Board of Directors from five members to three members. - Election of a new board of directors represented by the following members</p> <p>Mr. Marwan Elia Nuqul</p> <p>Mr. Tarek Marwan Elia Nuqul</p> <p>Mrs. Celine Marwan Elia Nuqul</p> <p>- Amending the company's articles of incorporation and articles of association accordingly.</p>	<p>تخفيض عدد اعضاء مجلس الادارة من خمسة اعضاء ليصبح ثلاثة اعضاء. - انتخاب مجلس ادارة جديد ممثل بالاعضاء التالية اسمائهم السيد مروان ايليا نقل السيد طارق مروان ايليا نقل السيدة سيلين مروان ايليا نقل - تعديل عقد التأسيس والنظام الاساسي للشركة تبعا لذلك.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Nour Al-Safouq</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Nour Al-Safouq</p>